

MOP100 Shopping Voucher Terms and Condition

1. The Shopping Voucher can only be used in stores within the “Sands Mega Brand Sale” event.
2. A minimum of MOP400 must be spent to use the Shopping Voucher.
3. The Shopping Voucher is only valid from 26 – 29 November 2015 and must be used within this period.
4. **Only one Shopping Voucher** can be used per transaction.
5. Copies, defective, defaced, damaged or tampered vouchers will not be accepted.
6. Lost or stolen vouchers are not reclaimable and refundable.
7. If there is any dispute VML reserves the right to make the final decision.
8. In any case, VMLs not take any responsibility for any problems, damages or losses related to this offer.

1. 购物礼券只可于「金沙时尚倾销展」场内商铺使用。
2. 消费满澳门币 400 元可使用购物礼券乙张。
3. 购物礼券有效期为 2015 年 11 月 26 至 29 日，所有礼券须于有效期内前使用。
4. 每次消费只能使用乙张购物礼券。
5. 复印、残缺、涂污、损坏、篡改或不完整的购物礼券恕不接纳。
6. 如遗失购物礼券，恕不可获得补发及退款。
7. 如有任何争议，VCL 及 VOL 保留最终决定权。